

ADDENDUM # 3	ADDENDA N° 3
REQUEST FOR STANDING OFFER AGREEMENT – ENVIRONMENTAL ENGINEERING SERVICES	DEMANDE D’OFFRE A COMMANDES – SERVICES PROFESSIONNELS EN GÉNIE DE L’ENVIRONNEMENT
NCC tender file # AL1627	Dossier de soumission de la CCN no. AL1627
3-Dec-15	2015/12/03
The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:	Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appeal d’offres et des documents relatifs au contrat:
<p>1. Page 1 of the RFSO document that needs to be completed and submitted by the bidder is revised to indicate the revised bid deposit location of addendum 2. Please use this revised page and ignore previous version.</p>	<p>1. La page 1 de la demande d’offre à commandes qui doit être remplie et soumise par le soumissionnaire est révisée pour incorporer la révision de la location du dépôt de soumission révisée via addenda 2. Svp utiliser cette page et supprimer la version précédente.</p>

Allan Lapensée, Sr. Contract Officer / Agent principal aux contrats
 Procurement Services / Services d’approvisionnement
 National Capital Commission / Commission de la capitale nationale
 (613) 239-5678 ext/poste 5051;
allan.lapensee@ncc-ccn.ca

REQUEST FOR A STANDING OFFER (RFSO)

ADDRESS ENQUIRIES TO: Allan Lapensée, Sr. Contract Officer (613)239-5678 ext. 5051 (613)239-5007 fax allan.lapensee@ncc-ccn.ca	BID DEADLINE: December 23, 2015 at 3pm Ottawa time
RETURN TO: Submit your proposal, price envelope and this page signed and return to:	<div style="text-align: center;">→</div> National Capital Commission Procurement Services 40 Elgin Street, room 202 (mailroom) on the 2ND floor from 8am to 4 pm Ottawa, ON K1P 1C7 Reference NCC tender file # AL1627

This page is to be dated, signed and returned with your proposal, thereby acknowledging having read, understood and accepted the terms of reference of this RFSO which includes the General/Supplementary Conditions, and any/all other attachments referred to herein.

We hereby OFFER to sell and/or supply to the National Capital Commission upon the terms and conditions set out herein, the supplies and/or services listed above and on any attached sheets at the submitted price(s).	
Consultant's Name & Address Tel: Fax: Email:	Print Name Signature Date
ADDENDUM ACKNOWLEDGEMENT: I/We acknowledge receipt of the following addendums and have included for the requirement of it/them in my/our tendered price:	<hr style="border: 0; border-top: 1px solid black; margin-bottom: 5px;"/> <hr style="border: 0; border-top: 1px solid black; margin-bottom: 5px;"/> Bidder to enter the number of addendums issued (i.e. #1, #2, etc.) if any.

DEMANDE D'OFFRE A COMMANDES (DOAC)

ADRESSER LES DEMANDES DE RENSEIGNEMENTS À: Allan Lapensée, Agent principal aux contrats (613)239-5678 poste 5051 (613)239-5007 télécopieur allan.lapensee@ncc-ccn.ca	CLÔTURE DE L'OFFRE: le 23 décembre 2015 à 15 h, heure d'Ottawa
RENVoyer À: Veuillez soumettre votre proposition, enveloppe de prix et cette page signée et renvoyer à :	Commission de la capitale nationale Services d'approvisionnement 40, rue Elgin, Salle 202 (salle de courrier) au 2e étage entre 8h00 et 16h00 Ottawa, ON K1P 1C7 Référé au dossier de soumission de la CCN no. AL1627

Veillez signer, dater et inclure cette page de ce document avec votre proposition, confirmant ainsi avoir lu, compris et accepté le mandat de cette DOAC, incluant le mandat, les conditions générales/supplémentaires et tous autres documents en annexe.

Nous OFFRONS de vendre et (ou) de fournir à la Commission de la capitale nationale, aux conditions énoncées dans la présente et au(x) prix soumis les articles et (ou) les services énumérés ci-dessus et sur toute feuille ci-jointe.	
Nom et adresse de l'expert-conseil Tél: Télécopieur: Courriel :	Nom en caractère d'imprimerie Signature Date :
RÉCEPTION D'ADDENDA: Nous accusons réception des addendas suivants et en avons tenu compte dans le calcul de notre prix de l'offre à commandes :	_____ _____ Le soumissionnaire est tenu d'insérer le nombre d'addenda émis (par exemple #1, #2 etc.) s'il y a lieu.